
 
 

  Referat styremøte FNF Oslo 
   Tid: torsdag 03. februar 2022 ‐ kl.16:30 – 17:30 
   Sted: Teams 
  

Til stede:  Arne Bardalen (Østmarkas Venner), Jørgen Fog (Skiforeningen), Dag Olav Brækkan (DNT Oslo 
og omegn), Inger E. Tveide (NJFF Oslo), Randi Wilhelmsen (NOA), Nicolay Moe (OF, vara for 
Martin Veastad), Ole Vignes (Birdlife Oslo og Akershus), Adrian Mortensen (FNF Oslo)  
 

Forfall:   
 

Martin Veastad (OOF) 

   

�

Sak 01/22 

Godkjenning av dagsorden, godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Se referatene her: https://fnf‐nett.no/oslo/om‐oss/styret/  

Referat og dagsorden godkjent av styret 

 

Sak 02/22 

Høringssak: Bekkedraget langs T‐banen fra Stasjonsveien til Makrellbekken 
Koordinator ga en kort oppsummering av hovedmomentene i saken, som har frist 28. februar 2022. 

https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/sidinmening/main.asp?idnr=2018020828 

Innspill fra RW og JF: Området er en «Byurskog» ‐ et biologisk rikt område – og bør ikke 

oppgraderes eller videreutvikles da ytterligere tilrettelegging vil gå på bekostning av 

kvalitetene med området. Området bør få leve og utvikle seg naturlig slik det er, og man må 

etterstrebe å ta vare på verdiene som finnes der. 

Vedtak: Koordinator skriver utkast med bakgrunn i styrets diskusjon og sender det til styret i løpet 

av uke 6. 

 

Sak 03/22 

Seminar: Byutvikling 
Styreleder presenterte det foreløpige programmet for styret. 

Innspill:  

IET: Bra at Oslo Velforening kommer. God promotering av seminaret er viktig, bør legge en 

plan for hvordan vi løser det på en god måte.  

AB: Målgruppen for seminaret er medlemsorganisasjonene i FNF Oslo, og tematikken vil bli 

formidlet og diskutert i lys av dette – hvordan skal FNF Oslo engasjere seg i veien videre. 

Foreslår at styreleder og koordinator ferdigstiller program og bakgrunn med presentasjon av 

innlederne og tema før vi begynner promoteringen der vi aktivt oppsøker 

medlemsorganisasjonene. 

Vedtak: Styreleder og koordinator jobber videre med saken som her skissert. 

 



 

�

Sak 04/22  

Statusoppdatering økonomi og budsjett 
Koordinator ga en kort oppdatering av status. Budsjettforslag og regnskap vil foreligge til neste 

styremøte – 03.03.22.  

Styret tar det til orientering. 

 

Sak 05/22  

Eventuelt 
Innspill fra Dag Olav Brækkan:  

«Senkning av vannstanden i Fri‐Elvåga og ombygging av dammen» 

Dag Olav Brækkan orienterte kort om saken. 

Vedtak: Koordinator videresender dokumenter til berørte organisasjoner og følger opp saken. 

  

 

 


